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 Odpowiadając na Pana zapytanie zgłoszone podczas XXXI Sesji Rady Miasta 

Ciechanów w dniu 25 maja 2017r. dotyczące przekazania nie do wszystkich radnych 

korespondencji w sprawie nadania nazwy ulicy imieniem Borodzicza, uprzejmie 

informuję, że korespondencja w niniejszej sprawie skierowana została do członków 

Komisji Spraw Obywatelskich i Spraw Społecznych, której Pan również jest członkiem z 

uwagi na to, iż jest to resortowa komisja zajmująca się m.in. opiniowaniem wniosków o 

nadanie  nazw ulicom na terenie miasta Ciechanów. Komisja na posiedzeniu w dniu 17 

maja 2017r, podjęła decyzje, aby niniejszy wniosek przekazać do banku ulic i z tego 

względu wniosek niniejszy nie był dalej procedowany. 

 Kolejne Pana zapytanie dotyczyło sposobu  doboru osób, które wybierają się do 

miast partnerskich. Otóż,  Prezydent Miasta nie mogąc uczestniczyć w danym wyjeździe 

wskazuje  szefa/lidera delegacji, którego zadaniem jest dobór kolejnych osób 

wchodzących w skład delegacji. 

 W skład delegacji mogą również   wchodzić radni, o ile otrzymają zaproszenie. 

Przypominam Panu, że funkcja Przewodniczącego Rady Miasta ma wyłącznie charakter 

wewnętrznie organizacyjny.  

        Przewodnicząca Rady Miasta 

            /-/ Barbara Kornatowska 


